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Protokół Nr XLIV/22 

z obrad sesji Rady Miejskiej Oleśnica 

 z  dnia 25 marca  2022 r.  

   

Obrady rozpoczęto 25 marca 2022 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:45  tego samego 

dnia. 

 W sesji uczestniczyli: 

 Radni   

 Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica Leszek Juda  

 Sekretarz Miasta i Gminy Oleśnica Joanna Skórska  

 Skarbnik Miasta i Gminy Oleśnica Urszula Wójcicka  

 pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica. 

Ad. 1 Otwarcie sesji 

Obrady XLIV sesje Rady Miejskiej Oleśnica  VIII kadencji 2018-2023 otworzyła  Przewodnicząca 

Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator. Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator powitała 

Radnych, Burmistrza, pracowników Urzędu Miasta i Gminy, Sołtysów z terenu Gminy oraz 

mieszkańców. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o 

samorządzie gminnym, obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej gminy.   Dodała również, że w związku z wprowadzeniem nowych wymogów 

prawnych wynikających z Ustawy o Dostępności Cyfrowej, które m.in. nakładają na samorządy 

obowiązek udostępniania wraz z materiałem video, również napisów dla osób niesłyszących, 

nagrania z Sesji mogą pojawiać się z opóźnieniem, z uwagi na czas potrzebny do ich przygotowania. 

 

 Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Oleśnica  Pani Krystyna Bator poprosiła radnych o potwierdzenie 

na tabletach swojego uczestnictwa w dzisiejszej sesji. Następnie poinformował, że 11 radnych 

potwierdziło swoją obecność (nieobecny radny: Marian Strzelecki,  Piotr Płatos, Łukasz 

Kozłowski, radna Aneta Skurska)   

Ad. 3  Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator przedstawiła porządek obrad.  

Pan Burmistrz poprosił o wprowadzenie do porządku obrad sesji następujących uchwał:  
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1.Akt o utworzeniu samorządowej instytucji kultury – Miejsko-Gminne Centrum Kultury w 

Oleśnicy,  

2. Uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022,  

3.Uchwały w sprawie: zmiany Uchwały XLIII/340/22 dotyczącej przyjęcia Programu usuwania 

wyrobów zawierających azbest z obszaru Gminy Oleśnica na lata 2021-2032.  

 

 W związku z wnioskiem Burmistrza,  Pani Przewodnicząc  zarządziła  głosowanie   w sprawie: 

rozszerzenia porządku obrad zgodnie z wnioskiem Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica tj. 

wprowadzenie do porządku obrad Uchwał : 1.Akt o utworzeniu samorządowej instytucji kultury – 

Miejsko-Gminne Centrum Kultury w Oleśnicy, 2. Uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2022, 3.Uchwały w sprawie: zmiany Uchwały XLIII/340/22 dotyczącej 

przyjęcia Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z obszaru Gminy Oleśnica na lata 

2021-2032.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, 

Stanisław Franciszek Skórski, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz 

Strzelecki 

Następnie zagłosowano w sprawie przyjęcie porządku obrad sesji po zmianach. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 
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Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, 

Stanisław Franciszek Skórski, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz 

Strzelecki 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Przyjęcie Protokołu Nr XLIII/22 z dnia 25 lutego 2022r. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja z posiedzenia komisji stałych. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. przyjęcia sprawozdania z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Oleśnicy za 2021 rok 

b. przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 

2022 w Gminie Oleśnica 

c. Akt o utworzeniu samorządowej instytucji kultury – Miejsko-Gminne Centrum 

Kultury w Oleśnicy 

d. przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022 

e. w sprawie: zmiany Uchwały XLIII/340/22 dotyczącej przyjęcia Programu 

usuwania wyrobów zawierających azbest z obszaru Gminy Oleśnica na lata 2021-

2032. 

f. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2022-2032, 

g. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2022 rok. 

8. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

9. Wolne wnioski i informacje, sprawy różne. 

a. Sprawozdanie z realizacji zadań wynikających z ustawy o wspieraniu rodziny i 

systemie pieczy zastępczej za 2021 rok. 

10. Zamknięcie obrad XLIV/22 Sesji Rady Miejskiej Oleśnica. 

Ad 4.    Przyjęcie Protokołu Nr XLIII/22 z dnia 25 lutego 2022r. 

Do protokołu uwag nie zgłoszono. 
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Wobec powyższego Przewodnicząca Rady Miejskiej  zarządziła głosowanie nad przyjęciem 

protokołu z XLIII sesji Rady Miejskiej Oleśnica.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Protokołu Nr XLIII/22 z dnia 25 lutego 2022r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, 

Stanisław Franciszek Skórski, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz 

Strzelecki 

 

 Ad. 5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Pani Krystyna Bator – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowała, że w okresie 

międzysesyjnym nie wpłynęła interpelacja ani też zapytanie na piśmie.    

 

Ad 6. Informacja z posiedzenia komisji stałych. 

 

Protokół z posiedzenia   Komisji Gospodarczej, Budżetu i Finansów przedstawił radny Leopold 

Rup z dnia 17 marca br.  przedstawił jej przewodniczący radny Leopold Rup.  

W dyskusji wzięli udział: 

- radny Wiesław Krzysztof Czupryn zwrócił uwagę na stanowisko komisji w sprawie balustrad 

do schodów – nie piaskowanie tylko zastosować nową technologie ze stali nierdzewnej.  

Następnie protokół  z posiedzenia Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych z dnia  

4 marca br. przedstawił jej wiceprzewodniczący radny Michał Lalewicz.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

  

Ad 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. przyjęcia sprawozdania z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Oleśnicy za 2021 rok 
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Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała omawiana 

była na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 23 marca br.  

Pani Krystyna Bator – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o opinię Komisje Rady. 

Przewodniczący (Wiceprzewodniczący)   poszczególnych Komisji Rady poinformowali, że: 

Komisja Gospodarcza, Budżetu i Finansów – 4 osoby za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały, 1 osoba nieobecna; 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych – 4 osoby  za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały, 1 osoba nieobecna 

Komisja Rewizyjna  – 2 osoby  za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały, 2 osoba 

nieobecna. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie: 

przyjęcia sprawozdania z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Oleśnicy za 2021 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, 

Stanisław Franciszek Skórski, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz 

Strzelecki 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 11 „za”, głosów  „przeciw” 0,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XLIV/ 347  /22. 

b. przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” 

na rok 2022 w Gminie Oleśnica 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała omawiana 

była na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 23 marca br.  

Pani Krystyna Bator – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o opinię Komisje Rady. 

Przewodniczący (Wiceprzewodniczący)   poszczególnych Komisji Rady poinformowali, że: 

Komisja Gospodarcza, Budżetu i Finansów – 4 osoby za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały, 1 osoba nieobecna; 
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Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych – 4 osoby  za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały, 1 osoba nieobecna 

Komisja Rewizyjna  – 2 osoby  za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały, 2 osoba 

nieobecna. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu 

Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 w Gminie Oleśnica 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, 

Stanisław Franciszek Skórski, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz 

Strzelecki 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 11 „za”, głosów  „przeciw” 0,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XLIV/  348  /22. 

c. Akt o utworzeniu samorządowej instytucji kultury – Miejsko-Gminne 

Centrum Kultury w Oleśnicy 

Radny  Tadeusz Kawa Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytał treść uchwały Akt o 

utworzeniu samorządowej instytucji kultury – Miejsko-Gminne Centrum Kultury w Oleśnicy.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie:  utworzeniu samorządowej instytucji 

kultury – Miejsko-Gminne Centrum Kultury w Oleśnicy 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, 

Stanisław Franciszek Skórski, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (4) 
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Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz 

Strzelecki 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 11 „za”, głosów  „przeciw” 0,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XLIV/ 349   /22. 

Pan Burmistrz podziękował radnym za przyjęcie uchwały.  

d. przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022 

 

Pani Przewodnicząca wyjaśniła, że zmiany w programie dotyczą przede wszystkim nowych 

treści programowych z wytycznymi ustawy o  zagadnienia przeciwdziałania uzależnieniom z 

uwzględnieniem kwestii uzależnień behawioralnych. 

Przyjęcie przez Radę Miejską Oleśnica ww. programu przyczyni się do efektywnego prowadzenia 

działań mających na celu ograniczenie spożycia napojów alkoholowych, a tym samym przyczyni do 

niesienia pomocy osobom z różnymi uzależnieniami w tym z uwzględnieniem kwestii uzależnień 

behawioralnych.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie:   przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

rok 2022 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, 

Stanisław Franciszek Skórski, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz 

Strzelecki 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 11 „za”, głosów  „przeciw” 0,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XLIV/350    /22. 
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e. w sprawie: zmiany Uchwały XLIII/340/22 dotyczącej przyjęcia Programu 

usuwania wyrobów zawierających azbest z obszaru Gminy Oleśnica na lata 

2021-2032. 

Pani Przewodnicząca wyjaśniła, że organ nadzoru zwrócił uwagę Radzie Miejskiej, iż, w jego ocenie, 

uchwała dotycząca Programu usuwania wyrobów zawierających azbest nie stanowi aktu z zakresu 

prawa miejscowego Rada Miejska postanowiła, zatem zweryfikować swoje stanowisko i dokonała 

zmiany uchwały zgodnie ze stanowiskiem Wojewody Świętokrzyskiego. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie:    zmiany Uchwały XLIII/340/22 

dotyczącej przyjęcia Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z obszaru Gminy Oleśnica 

na lata 2021-2032. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, 

Stanisław Franciszek Skórski, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz 

Strzelecki 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 11 „za”, głosów  „przeciw” 0,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XLIV/ 351 /22. 

f. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2022-

2032, 

Pani Skarbnik Urszula Wójcicka poinformowała o wprowadzeniu autopoprawki w przedłożonym 

projekcie uchwały i dotyczy ona zwiększenia wydatków i dochodów o kwotę 13631 zł dotyczy to 

programu Wspieraj Seniora – wprowadzona została po stronie dochodowej i wydatkowej.   

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała omawiana 

była na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 23 marca br.  

Pani Krystyna Bator – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o opinię Komisje Rady. 

Przewodniczący (Wiceprzewodniczący)   poszczególnych Komisji Rady poinformowali, że: 

Komisja Gospodarcza, Budżetu i Finansów – 4 osoby za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały, 1 osoba nieobecna; 
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Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych – 4 osoby  za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały, 1 osoba nieobecna 

Komisja Rewizyjna  – 2 osoby  za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały, 2 osoba 

nieobecna. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie: zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2022-2032 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, 

Stanisław Franciszek Skórski, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz 

Strzelecki 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 11 „za”, głosów  „przeciw” 0,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XLIV/352 /22. 

 

g. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2022 rok. 

 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała omawiana 

była na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 23 marca br.  

Pani Krystyna Bator – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o opinię Komisje Rady. 

Przewodniczący (Wiceprzewodniczący)   poszczególnych Komisji Rady poinformowali, że: 

Komisja Gospodarcza, Budżetu i Finansów – 4 osoby za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały, 1 osoba nieobecna; 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych – 4 osoby  za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały, 1 osoba nieobecna 

Komisja Rewizyjna  – 2 osoby  za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały, 2 osoba 

nieobecna. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  
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Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie:  zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 

2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, 

Stanisław Franciszek Skórski, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz 

Strzelecki 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 11 „za”, głosów  „przeciw” 0,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XLIV/ 353/22. 

 

Ad. 8. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Pan Burmistrz poinformował o następujących sprawach:  

- projekt wsparcia finansowego Domu Kultury został rozliczony,   

- jesteśmy na końcowym etapie budowy i rozbudowy  oczyszczalni ścieków, trwa rozruch 

technologiczny,  

- mamy gotową dokumentacje na budowę kanalizacji w Strzelcach , czekamy na dokumentacje w 

Sufczycach,  

- sfinalizowaliśmy kwestie zakupu wodociągu od prywatnego właściciela  na ul. Stopnickiej,  

- przymierzamy się do spotkania w sprawie budowy obwodnicy (III etap) – mamy już numery 

działek i kontakty do właścicieli,  

-  w sprawie uchodźców w związku z konfliktem na wschodzie -  przygotowujemy lokal w szkole 

w Pieczonogach.  

Ad. 9.   Wolne wnioski i informacje, sprawy różne. 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że w tym punkcie załączone jest sprawozdanie   z 

realizacji zadań wynikających z ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej za 2021 

rok, które omówiła na wspólnym posiedzeniu komisji pani Kierownik MGOPS w Oleśnicy .  

W dyskusji wzięli udział: 

- radny Wiesław Krzysztof Czupryn zapytał czy jest w planach budowa odcinka drogi od ul. 

Zarzecze do ul. Staszowskiej , radny zapytał również o zadaszenia tablic ogłoszeń na rynku, oraz 
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poprosił o przedstawienia na jakim etapie jesteśmy po spotkaniu z Państwem odnośnie budowy 

drogi od ul. Nadstawie do ul. Wiejskiej.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że odcinek od ul Zarzecze jest utwardzony, oczywiście nie jest to 

komfortowe ale tam będzie robiona kanalizacja, więc trudno teraz zrobić drogę na miarę 

oczekiwań, a w trakcie budowy kanalizacji to wszystko rujnować, w sprawie zadaszenia tablic 

zostanie zlecone pracownikom, co do drogi do ul. Wiejskiej miały być sygnały ze strony właścicieli 

ale nie mamy.  

- radna Agnieszka Zofia Kosałka zapytała o naprawę drogi na ul. Wrzosy.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że będzie remontowana  w tym roku.  

- radny Stanisław Franciszek Skórski zapytał o realizacje inwestycji monitoring Oleśnicy oraz 

o dokończenie odcinka drogi na ul. Wesołej.  

Pan Burmistrz odpowiedział radnemu Skórskiemu, że w sprawie dokończenia drogi na ul. Wesołej 

to radny wie najlepiej, dlaczego nie została dokończona. Rozwiązaniem jeżdżących samochodów 

ciężarowych przez Oleśnicę nie jest monitoring, a dokończenie odcinka obwodnicy ( III etap). 

Monitoring będzie w tym roku realizowany, monitoring jest tylko narzędziem do ścigania tych 

którzy nie powinni jeździć przez Oleśnice.  

Do dyskusji w sprawie drogi włączył się radny Leopold Rup ( Przewodniczący Komisji 

Gospodarczej), który poinformował, że komisja była na miejscu spotkanie było z geodetą, 

wykonawca , przedstawicielami urzędu i mieszkańcami – stanowisko komisji było takie, żeby drogę 

dokończyć ale mieszkańcy mieli inne zdanie. 

- radny Konrad Guła ponowił prośbę o przystanek przy drodze wojewódzkiej.  

- radny Wiesław Krzysztof Czupryn odniósł się do wypowiedzi radnego Stanisława Skórskiego 

w kwestii spisywania protokołów przez komisje Gospodarczą , żeby komisja przeanalizowała co 

wnioskowała, a co zostało z tego zrealizowane. 

radny Leopold Rup zapytał radnego czy to komisja ma wykonywać te zadania.  

- radny Wiesław Czupryn  odpowiedział, że są odpowiednie narzędzia do wyegzekwowania 

tego.  

- radny Konrad Guła włączył się do dyskusji odpowiadając radnemu Wiesławowi Czupryn 

dlaczego droga do ul. Wiejskiej nie została zrobiona za wcześniejszych kadencji.  

- radny Wiesław Czupryn  poprosił, żeby radni nie siali propagandy, że grupa radnych chce 

rozwiązać Ośrodek Zdrowia. Odczytał również  wiadomość sms, jaką otrzymał od radnego Piotra 

Płatosa, który ogląda sesje na żywo o treści cyt. „ Powiedz, że Piotr Płatos ogląda i twierdzi, że 

Komisja Gospodarcza to ściema”  
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- radny Konrad Guła ad vocem wypowiedzi radnego : to  dlaczego radny Piotr Płatos jest w tej 

komisji.  

Pani Przewodnicząca przypomniała o obowiązku złożenia oświadczenia majątkowego przez 

radnych.  

 

Ad.  10  Zamknięcie obrad XLIV Sesji Rady Miejskiej Oleśnica. 

O godz. 13:45 Przewodnicząca Rady Miejskiej  Krystyna Bator wobec wyczerpania porządku obrad 

zamknął obrady XLIV sesji   Rady Miejskiej Oleśnica.  

Na tym protokół zakończono.  

Obradom przewodniczyła:  Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Bator  

Protokół sporządziła:  Katarzyna Lalewicz  

            

Nagranie archiwalne z obrad sesji Nr XLIV/22 znajduje się pod adresem :       

https://www.youtube.com/watch?v=FM8403CsKKw 


